
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2015. február 23-án 18 órakor megtartott 
 nyílt rendkívüli üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Kamaraerdei Közösségi Ház.
Jelen vannak: D. Kisfalvi Péter elnök, Bódis Tamás, Kis Gyula, Nagy Géza, - Paróczi Tamás
távol - a részönkormányzat tagjai, Kovácsné Lupás Adrienn a Közösségi Ház vezetője, 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

- Dr. kisfalvi Péter megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését és javaslatot tett a
napirendre,  elmondta,  hogy  az  ülés,  rendkívüli  csak  egy  napirendet  tárgyalnak,  a
költségvetési  rendelet  tervezetét.  Sajnálatosnak  tartja,  hogy  a  Pénzügyi  Iroda  nem
képviselteti magát az ülésen. Ő az anyagot többször átolvasta, a felmerülő kérdésekre ennek
megfelelően fog válaszolni

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:

20/2015.(II.23.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat 

1. Budaörs Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendeletének megvitatása. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a napirendet.

A napirendek tárgyalása:

1. Budaörs  Város  Önkormányzata  2015.  évi  költségvetési  rendeletének
megvitatása. 

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta az anyagokat emailben kiküldték, most írásos formában
is kiosztották, javasolja, hogy a K.RÖK tagjai keressék fel az Informatikai Irodát, hogy
biztosítsák számukra az EDTR rendszer használatát. Egyensúlyi költségvetés került
tervezésre,  hitelfelvételt  nem  terveztek,  de  a  2014.  évi  fejlesztési  hitelfelvételi
kérelmükre sem kaptak semmilyen választ a kormánytól, mert annak kell jóváhagyni
a  helyi  önkormányzati  hitelfelvételeket.  Elmondta,  hogy  a  2015.  évi  költségvetést
kevesebb összeggel lehetett tervezni az alábbi okok miatt:

- csökken az  iparűzési  adóbevétel,  mert  néhány nagyadózó  kivonult  Budaörsről  és
„pótlásuk”  még  nem  történt  meg,  tárgyalások  folynak  olyan  cégekkel,  amelyek
nagyobb hozzáadott értékkel bíró, és így jövedelmezőbb tevékenységet folytatnak.

- a szociális illetve ilyen jellegű kiadásokra több forrást kell biztosítani, mert országosan
csökkentették az erre fordítható központi forrásokat, helyi önkormányzati feladatává
tették  ezek  -  mérlegelés  alapján  történő  –  biztosítását,  itt  a  város  nem  kíván
visszalépni az eddigi szinttől, - a város mintegy 200 millió Ft-ot fordít erre a célra,  

- tavaly átadásra került két óvoda, a Herman iskola bővítése, átépítése is megtörtént,
ezek  működtetésére  forrást  kell  biztosítani,  a  működési  kiadásokat  a  város
intézményeinek fenntartására kell fordítani,

- a  multinacionális  cégek  számára  országos  jogszabályokkal  kedvezőtlen
körülményeket teremtettek, 

- megkapják  a  pedagógusoknak  járó  állami  támogatást,  de  ezt  címzetten,  csak  a
pedagógusok bérére lehet fordítani, 

- a  közalkalmazottak  és  köztisztviselőknél  is  jövedelemcsökkenést  lehet
prognosztizálni, 

- a bizottsági és részönkormányzati kereteket is megszüntették, de ez nem jelenti azt,
hogy a programokat nem fogják finanszírozni, csak ezt előzetesen kell kérni.



A vitában elhangzott észrevételek:

- Bódis Tamás kérdezte a költségvetésbe szereplő kezességvállalás tartalmát, és a
kamaraerdei beruházásokra lesz e forrás?

- Dr.  Kisfalvi  Péter válaszában  elmondta,  hogy  a  kezességvállalás  a  BTG  Kft
járműbeszerzésére  vonatkozik,  továbbiakban  a  tavaly,  illetve  a  korábbi  években
vállalt  kötelezettségeknek is eleget  kell  tenni,  a kamaraerdei beruházások közül  a
Kamaraerdei úti csapadékvíz elvezetés I. szakasza megépül, a II. ütem tervezésére
és kivitelezésére is lesz forrás, 200 millió Ft értékben. A záportározót is be kell fejezni
a kibővített  változatban,  a LIVER SC.  focipálya  kerítése is megépül.  A Hosszúréti
patak  melletti  park  továbbépítése  még  kérdéses.  A tervezési  díjakra  van  forrás
tervezve,  ezt  a  múltkori  ülésen  tárgyalták.  A Kamaraerdei  óvoda  játszóudvarának
kiépítést is biztosítják. Az Advent programját nem a részönkormányzat finanszírozta a
tavalyi évben. 

- Kis  Gyula  javasolta,  hogy  2  millió  Ft.  támogatást  kérjenek  a  kamaraerdei
programokra.

- Bódis  Tamás  elmondta,  hogy  a  tervekkel  elégedettek  lehetnek  Kamaraerdő
tekintetében.

21/2015.(II.23.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat 

1. A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  –
melléklet szerinti tartalommal – alkossa meg a Budaörs Város 2015. évi költségvetési
rendeletét. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot.

22/2015.(II.23.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat 

A Kamaraerdei Részönkormányzat felkéri a képviselő-testületet, hogy a Kamaraerdő
városrész  hagyományos  programjaihoz  –  Kamaraerdő  napja  1.500.000  Ft,
kamaraerdei sportnap 100.000 Ft és Mikulás ünnepség 100.000 Ft stb. – összesen
várhatóan1.700.000 Ft-ot  biztosítson  a  későbbiek  során a  részönkormányzat  által
meghatározott programokra. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot.

Több hozzászólás nem lévén az ülést 18 óra 40 perckor dr. Kisfalvi Péter elnök bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                         
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


